
Aprobat in sedinta Consiliului Local Rupea,  

azi data de ____________,cu amendamente/fara amendamente. 
 

 

 

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat azi, 15.12.2023, ora 13 în cadrul ședinței publice ordinare a 

Consiliului Local Rupea. 

  

Se face prezenta consilierilor locali si sunt prezenti 11 consilieri din totalul de 14, 

lipsesc urmatorii:  d-nul Cocora Sebastian, d-nul Vranceanu Marian si d-na Antal Maria. 

 

Sedinta este statutara si se pot adopta hotarari. 

 

Este prezent  primarul orasului Rupea, d-nul Opris Alexandru. 

 

 Se supune la vot procesul verbal de la sedinta anterioara si se aproba in 

unanimitate de 11 voturi. 

 Se da citire la ordinea de zi, conform convocatorului: 
 

Se convoacă membrii  Consiliului Local Rupea în ședința publică ordinara în data 

de 15.12.2023. 

Se propune următoarea ordine de zi: 

 

1.. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al orașului 

Rupea, pe anul 2023 

2. Proiect de hotărâre privind aprobare modificare HCL nr.72/2023 privind Impozitele și 

Taxele Locale. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobare Deviz General actualizat proiect Modernizare 

partial strada 15 Noiembrie de la nr. 13 până la strada Sergent Boieriu Nicolae bl. 15A, 

Orașul Rupea, Jud. Brasov. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea scutirii de la plata impozitului pentru Societatea 

Agricultorilor din Orașul Rupea. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobare Program de Acțiuni Comunitare pentru anul 2024. 

6. Diverse 

 



1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al 

orașului Rupea, pe anul 2023 

 

 Comisiile: economica, juridica, urbanism si invatamant, emit aviz favorabil in 

scris. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de 11 voturi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobare modificare HCL nr.72/2023 privind 

Impozitele și Taxele Locale. 

 

 Comisiile: economica, juridica, invatamant si urbanism, emit avize favorabile in 

scris. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de 11 voturi. 

 

 D-nul Helwig Karl, la articolul nr.2, va rog sa fie mai clar. La art. 1 se refera la 

aprovizinarea cu marfa si la art.2 se refera pentru transit. 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobare Deviz General actualizat proiect Modernizare 

partial strada 15 Noiembrie de la nr. 13 până la strada Sergent Boieriu Nicolae bl. 

15A, Orașul Rupea, Jud. Brasov. 

 

Comisiile: economica, juridica, invatamant si urbanism, emit avize favorabile in scris. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de 11 voturi. 

 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea scutirii de la plata impozitului pentru 

Societatea Agricultorilor din Orașul Rupea. 

 

 Comisiile: economica, juridical si urbanism, emit avize favorabile in scris. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de 11 voturi. 

  

5. Proiect de hotărâre privind aprobare Program de Acțiuni Comunitare pentru 

anul 2024. 

 

Comisiile: economica, juridica si urbanism, emit avize favorabile in scris. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de 11 voturi. 

 

DIVERSE: 



 

Se inscriu la cuvant: d-nul Helwig Karl si d-nul Micu Gheorghe. 

 

1. D-nul: Helwig Karl - va doresc sarbatori fericite. 

Doresc sa va spun ca la Capela trebuie montat un paravan pliabil pentru ca sunt 

situatii cand sunt mai multi decedati. 

Doresc sa va spun ca imaginea noastra se formeaza  prin ceea ce se vede in jurul nostru. 

Parcarea de la magazinul Penny, este rusine ceea ce se vede acolo. Sa punem piatra acolo 

ori ceva. Sa tragem la raspundere magazinul Penny. 

 Primar - am vorbit cu reprezentantii magazinului Penny de foarte multe ori. 

Terenul respectiv este inchiriat lui Penny si nu am ce face. Sa oprim masinile care intra. 

 Viceprimar Cruceriu: cu Politia am vorbit sa nu mai intre tirurile acolo si sa 

punem un semn de interzis 7.5 tone. Am montat indicatorul dar tot intra masinile acolo. 

Politia nu-i trage la raspundere. Solutia ar fi sa nu intre masinile acolo. 

 D-nul Helwig - gropile sunt tot acolo. 

 D-na secretar Roman Ioana - s-a bazat pe buna lor credinta pentru ca era interesul 

lor pentru amenajarea terenului. Ne-au pistonat foarte mult pentru ca sa inchirieze terenul 

respectiv. 

 D-nul Helwig - au fost la noi partenerii din Belgia, au adus un mijloc de transport 

(o masina de pompieri), la plecare, wc-ul de la Pompieri este in stare jalnica. Trebuie 

facut ceva acolo. Toaleta trebuie sa fie cum trebuie.  

 D-nul Micu Gheorghe – discutia cu Capela si groparii. Poate rezolvam pentru toti: 

unguri, romani. De la ajutorul social ar trebuie sa se ocupe. 

 D-nul Tomus Lucian – activitati la ajutorul social sunt limitate. 

 D-nul Micu Gheorghe – pretul este stabilit de gropari. 

 D-nul Cruceriu -  in Gara Rupea nu are cine sa sape o groapa si se mareste tot 

timpul pretul. 

 

Se declara sedinta inchisa. 

 

     INTOCMIT, 

Jr. Boriceanu Ilie Adrian 

 

 


